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Świętokrzyskie wciąż nie otrzymało pociągów od
Przewozów Regionalnych
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Oddala  się  termin przekazania  na własność 18 elektrycznych pociągów dla  Przewozów
Regionalnych w Kielcach przez centralę spółki. Miało się ono rozpocząć miesiąc temu. Tak w
maju deklarował w Kielcach ówczesny prezes centrali  Przewozów Regionalnych Tomasz
Moraczewski,  który  wówczas  podpisywał  umowę  na  finansowanie  przewozów
regionalnych. Niestety prezes kilkanaście dni później zrezygnował z funkcji.  Tymczasem
Zdzisław Wrzałka, wicemarszałek województwa świętokrzyskiego, wysłał pismo dotyczące
wywiązania się  z  obietnicy przekazania pociągów. Przewozy Regionalne w Kielcach nie
posiadają własnego taboru. Pociągi muszą dzierżawić od innych spółek, co nie tylko wpływa
na koszt uruchomienia składu, ale także na przygotowywanie rozkładów jazdy.
Norbert  Radek  reprezentujący  świętokrzyskie  w  Radzie  Nadzorczej  Przewozów
Regionalnych  w  Warszawie  powiedział,  że  sprawa  jest  pilna,  bo  brak  pociągów może
pociągnąć za sobą konieczność zwolnień pracowników. Posiedzenie Rady Nadzorczej, na
którym spodziewana jest decyzja w tej sprawie, odbędzie się 30 czerwca.


